
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 81. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 czerwca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Projekt ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej z 

11 marca 2019 r. według jego pomysłodawców ma dokonać rewolucji w finansowaniu przewozów autobu-

sowych w Polsce powiatowej. Przewoźnicy mają powrócić na dawno zapomniane trasy i dzięki zapropono-

wanym rozwiązaniom, czyli specjalnie utworzonemu funduszowi, otrzymywać za to godziwy zysk. Jednak 

choć co do intencji projektowana ustawa jest słuszna, jak twierdzą eksperci, może spowodować niemały cha-

os i dyskryminację niewystarczająco szybkich organizatorów publicznego transportu zbiorowego. Może też 

wcale nie poprawić sytuacji związanej z wykluczeniem transportowym znacznych części kraju. 

W związku z tym proszę o informację w przedstawionej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


